
 
   

   

 

Protokoll fört vid Sandareds Innebandy årsmöte 2024 

2024-06-03 

Närvarande vid mötet var: Ida Grindsiö, Krister Sohlström, Lina Oscarsson, Christian 

Backlund, Kristina Sköld, Hans Dahlgren, Andy Lust, Karolina Wikander Kai Mäkiperä, Peter 

Manfredsson, Magnus Schrewelius, Kent Andersson, Christin Tidstål, Helene Kos 

 

§1 Sandareds Innebandys ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet 

öppnat. 

 

§2 Dagordningen lästes upp och godkändes. 

 

§3 Mötet förklarades laga utlyst. 

 

§4 Peter Manfredsson valdes till ordförande för årsmötet. 

 

§5 Karolina Wikander valdes till sekreterare för årsmötet. 

 

§6 Till justeringsmän tillika rösträknare valdes Andy Lust och Magnus Schrewelius. 

 

§7 Föregående års årsmötesprotokoll lästes upp och godkändes. 

 

§8 Verksamhetsberättelsen lästes upp och godkändes. 

 

§9 Revisorernas berättelse lästes upp och godkändes. 

 

§10  Verksamhetsårets resultat  



 
   

   

 

För föreningens resultat detta år så går intäkterna 98 000 kronor under budget. 

Anledningen är att sponsringen har gått ner samt att busskostnaderna har ökat mer 

än beräknat. 

 

§11   Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna året 

 

§12   2024-2025 års budget 

 

Föreningen planerar att under nästa säsong sälja minst 1500 lotter. Det innebär 

att alla medlemmar i förningen ska sälja fem lotter/person.  Lotterna kostar 50 

kr/st. Styrelse upp manas att se över försäljningsperioden så att den synkas med 

den period som föreningen har verksamhet under året. 

 

Policyn för bussresor behöver ses över samt avgifter. Styrelsen uppmanas att 

prioritera efter risk samt att se hur det skulle kunna fungera med körschema i 

lagen. 

 

Föreningen kommer att arbeta mer med sponsring, där det finns mer att göra fär 

att få sponsringen att öka igen. 

  

 

§13  Inga motioner har inkommit till årsmötet. 

 

§14  Verksamhetsplanen redovisades och fastställdes att gälla tillsvidare. 

 

§15  Stadgarna uppdateras med rätt namn på föreningen, Sandareds Innebandy. 

 

§16  Val av Styrelse. Peter Manfredsson presenterade valberedningens förslag.   

 

a. Ida Grindsiö valdes till ordförande på ett år.  

b. Till ledamot på ett år valdes Lina Oscarsson (fyllnadsval) 

c. Till ledamöter på två år valdes Christian Backlund, Kristina Sköld och Hans Dahlgren.  

d. Till revisorer på ett år valdes Johnny Bengtsson och Rebecka Engelsbrektsson som 

icke auktoriserade. 



 
   

   

 

e. Till valberedningen valdes Peter Manfredsson, Kai Mäkiperä och Andy Lust för en tid 

på ett år, av vilka en person ska utses till ordförande för valberedningen. 

  

§17  Årsmötet beslutade att Ida Grindsiö, Helen Kos, Christin Tidstål och Krister 

Sohlström var för sig har rätt att teckna föreningen i post och bank 

 

§18  Årsmötet gav den tillträdande styrelsen uppdrag att utse övriga kommittéer 

och arbetsansvariga i föreningen. Val av detta sker på styrelsemöte.  

 

§19  Medlemsavgiften för 2024/2025 fastställdes till 300 kronor samt 

faktureringsavgift. 

 

§20  Avtackning av ledamöter. Kai Mäkiperä, Andy Lust och Karolina Wikander. 

 

§21  Mötesordförande Peter Manfredsson tackade för förtroendet och förklarade 

mötet av slutat. Ida Grindsiö kallade till konstituerande styrelsemöte.  

 

 

 


